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Pane starosto Jiří Šveci, členové Rady města Lišov, členové Zastupitelstva města Lišov,

obracíme se na Vás ve věci vážného porušování základních morálních hodnot, poklidného fungování občanské
společnos�, záměrného rozvracení mezilidských vztahů, dehonestace e�ckých zásad a manipulace s veřejným míněním.
Všechny tyto jevy se dlouhodobě usazují v naší společnos�, pomalu jsou přejímány jako norma a za uměle vytvářené
atmosféry strachu toxicky působí na další rozvoj naší pospolitos�, na hodnotový obraz dě� a mládeže a vytváření životních
vzorů. Členové výboru Spolku pro Hůrky a venkov, neziskové organizace působící na místní úrovni od roku 2015, Vás �mto
vyzývají k reflexi a nápravě současného stavu, který gradoval v posledních dnech do zcela nepřijatelné roviny.

Pane starosto Jiří Šveci, vyzýváme Vás důrazně k veřejné omluvě za výroky, které jste pronesl na adresu Spolku pro
Hůrky a venkov v průběhu měsíce února 2023 na sociálních sí�ch, za výroky, které jej záměrně poškozují, jsou nepravdivé,
manipula�vní a prohlubují krizi komunity obce �m, že ji rozdělují a vytvářejí a udržují nepřátelské prostředí. Ukazujete
občanům svět, jaký ve skutečnos� není. Náš spolek funguje takřka osm let v naprostém souladu se svými stanovami,
neporušuje normy ani zákony a svou činnos� napomáhá k zachování zvyků a formování tradičního občanského souži� na
venkově, tedy nehmotného dědictví, které Vy zcela ignorujete nebo bagatelizujete. My, členové výboru, kteří tento spolek
z pověření členské schůze zastupují a vedou jako kolek�vní statutární orgán, na svou čest prohlašujeme, že jsme nikdy
nejednali pro� zákonům České republiky, pro� zájmům Jihočeského kraje, pro� zájmům města Lišov ani jeho obyvatel
a v případě, že by k tomu došlo, byli bychom schopni takovou situaci reflektovat a vyvodit z ní pro sebe náležité důsledky.
Kategoricky proto odmítáme dlouhodobé poškozování dobrého jména našeho spolku Vašimi prohlášeními.

Již dříve jste nás veřejně označoval za spolek poli�cký, což není pravda, protože by to bylo v rozporu se stanovami.
Byl jste vyzván k tomu, abyste se v případě podezření na porušování našich stanov, jež by právě poli�cká činnost
představovala, obrá�l na Krajský soud v Českých Budějovicích, který je příslušným soudem rejstříkovým, u něhož je spolek
zapsán, a podal na nás s�žnost. Neučinil jste tak, protože by se taková s�žnost neopírala o pravdivý základ. Byl jste na
schůzi zastupitelstva veřejně vyzván k tomu, abyste svá zavádějící tvrzení vysvětlil a podložil. Neučinil jste tak. Raději jste
se beze slov vzdálil, protože neměla pravdivý základ. Takto podle Vás vypadá jednání tváří v tvář, o němž tak rád píšete
a hovoříte. Při rozdělování dotací z rozpočtu města záměrně navrhujete pro náš spolek nulovou anebo minimální částku,
navzdory tomu, že v každé žádos� předkládáme kvalitní roční program s jasnou dlouhodobou koncepcí udržitelnos�, o níž
jste se nikdy přímo nezajímal. Přestože jsou dotace nenárokové, tak nepřímo upíráte finanční příspěvek na akce všem
občanům v Hůrkách a okolí, kteří se účastní akcí spolku, od přednášek a workshopů až po znovuobnovené větší veřejné
akce jako je pouť a posvícení, jichž se účastní vždy více než stovka návštěvníků. Navíc bývají prezentovány v radničním
periodiku a formou veřejných pozvánek pro všechny. Záměrně tak upíráte rozvoj dětem v Hůrkách a okolí, které se účastní
různých osvětových akcí, ale i divadelních představení. V poslední době jsme proto nuceni financovat většinu akcí
z vlastních zdrojů svých členů, z darů a příspěvků od těch, kteří za námi přijdou a přijedou. Náš spolek poškozujete
vyjádřeními o tom, že jsme ve Vašem poje� zamezili rozvoji v Dolních Slověnicích v souvislos� s dnes již neexistující stavbou
klasicistní fary, ale i dosud stojícího historického trojmos� s veřejnou komunikací v majetku Jihočeského kraje. Uvedené
není pravda. Náš spolek se kromě jednoho dobrozdání ak�vně v této Vámi zmanipulované cause neangažoval a nikoho
svou činnos� nepoškodil. Máte-li i přesto pro svá tvrzení důkazy, tak Vás žádáme, abyste je veřejně předložil, abychom
k nim zaujmuli patřičné stanovisko. V opačném případě se k tomu nehodláme dále vyjadřovat.

Pane starosto Jiří Šveci, Vaše nenávist a společensky zhoubný přístup vrcholil v posledních dnech na sociálních sí�ch,
a to v souvislos� se školní budovou v Hůrkách. Náš spolek připravil na 10. února 2023 v místním hos�nci přednášku o škole
a jejím architektovi, ing. Pfeffermannovi. Považovali jsme to za logické, v souladu se svým programem na rok 2023, protože
právě letos si Hůreč� připomínají půl stole� od ukončení zdejší školní výuky. Přednášky se zúčastnilo na sedm desítek
posluchačů, což svědčí o zájmu o toto téma. Proběhla zcela nekonfliktním způsobem, zakončena objek�vní a příjemnou
diskusí. Ještě před�m jedna z diskutujících na našem facebookovém profilu položila krátkou otázku, proč se přednáška
o škole nekoná ve škole. (Tu nestačilo pouze uzavřít a vysvětlit to. Jako gesto moci byla to�ž budova školy najednou
uzamčena na řetěz s visacím zámkem, aniž by o tom byl zpraven osadní výbor anebo zástupci spolků z Hůrek.) To vyvolalo
Vaši naprosto neadekvátní reakci, do níž jste vložil vše, co jsme popsali výše. Nenávist, lež, manipulaci a evidentní zájem
na destabilizaci společnos�. Takřka v žádném z Vašich výroků nelze nalézt pravdivé argumenty. Sociální sítě nejsou žádný
utajený underground, ani beztrestné prostředí, kde si může veřejný činitel, jímž jste Vy, psát co chce. S ohledem, na to, že
dopad sociálních sí� je velice široký, rozhodli jsme se vyzvat Vás touto cestou k odvolání Vašich výroků a k omluvě, jak jsme
uvedli výše. Zároveň připojujeme k této výzvě k vyjádření ukázky Vaší facebookové komunikace s krátkým komentářem.
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Jak je patrné z Vaší zcela nepřiměřené komunikace, reagující především na občany podaný podnět k vyhlášení školní
budovy v Hůrkách za nemovitou kulturní památku, není pravděpodobně v podávání informací mezi městem Lišov a čás�
obce Hůrky, v souvislos� se školou, něco v pořádku. Možná je záměrně nijaká. Dokazujete to Vy svými výroky, útoky,
dehonestací těch, kteří dělají přesně opak toho, co nám předvádíte. Má to za následek pomluvy a vykonstruované závěry
obyvatel, kteří se nikde nedomohou dostatečných informací, což vytváří společenský stav, který Vám vyhovuje. Vyzýváme
Vás proto, abyste ukončil tyto dohady mezi obyvateli a veřejně odpověděl na čtyři zásadní otázky:

Jaký deklarovaný společný cíl má město Lišov spolu s památkáři v souvislos� s děním okolo školní budovy v Hůrkách?

Bude anebo nebude podle záměru města Lišov školní budova v Hůrkách sloužit jako objekt přebudovaný na byty?

Kde komunikovalo město Lišov své záměry se školní budovou v Hůrkách tak, aby občané jasně věděli, k jakému účelu
po rekonstrukci bude sloužit a nevznikaly mezi nimi dohady, které je dál rozdělují?

Jakou částku a její přesné využi� představuje Vámi zmíněná mnohamilionová inves�ce do školní budovy v Hůrkách?

Členové Rady města Lišov, žádáme Vás o vyjádření se k chování starosty města Lišov Jiřího Švece, k tomu, jak je
možné, že s Vaším vědomím dlouhodobě šíří lži a zmanipulovaná tvrzení na veřejných schůzích zastupitelstva města
a zneužívá k tomu radniční periodikum Lišovský zpravodaj. Jak je možné, že se dosud nikdo z členů rady neozval ve věcech,
které Jiří Švec nepravdivě komunikuje směrem k veřejnos�, čímž vytváříte dojem akceptace toho stavu. Ve svých
úvodnících několikrát a cíleně poškodil vždy toho, kdo zveřejnil jiný názor než ten, jaký má právě on. Tento stav je z pohledu
dalšího rozvoje občanské společnos� naprosto neudržitelný, protože při jeho pokračování bychom ztráceli hmotnou
i nehmotnou kulturu i dědictví, udržované napříč generacemi po dlouhá dese�le�. Pánové radní za venkovský volební
obvod, žádáme Vás o veřejné vyjádření k tomu, jak je možné, že je dlouhodobě poškozován právě venkov na svých
hodnotách, na tom, čím se odlišuje od městských aglomerací, na vnímání sebe sama, na soudržnos� kvůli nedostatečné
komunikaci. Pokud má město Lišov stále vydržované dva volební obvody, z nichž je jeden právě venkovský, pak se na Vás
s důvěrou obracíme jako venkovský spolek s dotazem, jakým způsobem je zaručen zástup vesnic v městském zastupitelstvu
právě Vaším prostřednictvím k jejich prospěchu, jakým způsobem s místními spolky komunikujete a zjišťujete spravedlivě
jejich potřeby, třeba právě ve vztahu k rovnoměrnému rozdělování dotací z rozpočtu města Lišov. Proč se v Hůrkách,
a pravděpodobně i v jiných částech obce, nikdo o konkrétních záměrech města Lišov se školní budovou za�m nedozvěděl.
Obracíme se na Vás s výzvou, abyste zveřejnili závažná pochybení našeho spolku, pokud o nich víte a pokud k nim došlo,
abychom z nich pro sebe mohli vyvodit patřičné důsledky. Rozhodně se takového kroku nebojíme. Máme to�ž zájem na
tom, aby spolupráce s obcí fungovala tak, jako funguje i na mnoha jiných místech naší země. Stále nezodpovězenou
otázkou zůstává to, jak je možné, že rada města dlouhodobě toleruje lživá tvrzení o dolnoslověnické faře a trojmos�,
účelově znovu zkresleně diskutovaná, a cíleně �m poškozuje vy�pované zastupitele, občany a nyní i spolek. Vyjma několika
nedávných krátkých zmatečných informací současného místostarosty Pavla Dvořáka jsme nezaznamenali, že by se někdo
z členů rady města veřejně vyjadřoval k problémům na venkově nebo ve městě, čímž napomáháte utváření dojmu, že za
vším, co Jiří Švec veřejně komunikuje, stojíte také Vy. Že on �m diskredituje Vaší práci, práci zastupitelstva i obsah
radničního periodika, což je v nesouladu s �skovým zákonem.

Členové Zastupitelstvaměsta Lišov, s ohledem na to, že považujeme popsaný stav věcí za neudržitelný, za stav, který
se v posledních dnech dostal na neúnosnou úroveň, žádáme Vás, abyste se jako naši zvolení zástupci dotazovali na to,
o jaké zdroje Jiří Švec svá tvrzení opírá, proč město Lišov neseznámilo veřejnost napřímo se záměrem rekonstrukce školy
v Hůrkách – skutečné rekonstrukce, nikoliv dílčích oprav. Proč nahrává šíření nepodložených informací, unikajících údajně
směrem z města o tom, že ve škole budou vybudovány sociální byty, na něž město bude pobírat dotační příspěvky aniž by
z nich samotná místní část něco měla, že objekt zcela ztra� svou původní podobu a přestane sloužit svému dosavadnímu
účelu jako jediného nekomerčního komunitního centra ve vsi, že rekonstrukce plánovaná na letošní rok znamená pořízení
projektu právě na dotované sociální byty. Bohužel, tohle všechno vyvolává mezi lidmi další otázky a jejich různá vysvětlení,
navíc v době, kdy v rozpočtu byla plánována oprava oken, fasády a dveří, k níž nakonec vlastně vůbec nedošlo (pro což
pádné vysvětlení může existovat, ale nikdo o něm moc neví). Dotazujte se, jakým způsobem se vedení města zajímalo
o objekt školy a jeho historické hodnoty, jak si o něm zjišťovalo potřebné informace, když nikdo z jeho členů nepřišel ani
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po dvakrát zaslané pozvánce na přednášku, která byla právě o tomto tématu, a najednou se o něm píše jako o krásné
budově, jíž stojí za to chránit. Zdá se, že polovičatá nebo žádná komunikace s jistou dávkou tajemství je výhodná, protože
ji podle situace lze přizpůsobit tak, jak je zrovna potřeba. Ano, právě tak vypadá manipulace. Ptejte se na to, proč Jiří Švec
argumentuje společnými cíli města s památkáři, ale nikde neuvádí, co takové cíle vlastně znamenají a už vůbec zamlčuje,
proč tedy rada města schválila nákladnou pomoc čtyř právníků v nově vykonstruovaném procesu s hůreckou školou, když
je vlastně všechno v pořádku a město usiluje o obnovu budovy. Pokud nebude veřejně odpovězeno na výše položené
otázky, pak Vás vyzýváme, abyste se na ně dotazovali z pozice svého mandátu. Proč nadále nahrává šíření podobných
informací o školách ve Velechvíně a Dolních Slověnicích s �m, že se na takové nepodložené zprávy nabalují další
dezinformace o tom, kdo za co může, což vede k posilování vzájemné nenávis� mezi jednotlivci, zájmovými skupinami, ale
i jednotlivými vesnicemi a samotným městem Lišov. To navíc vše ve strachu z toho, že případný šiřitel informací nebo
oznamovatel dezinformací bude vyzrazen (= pojistka hlavně to nikde neříkej, nechci mít zle), tudíž se nikdy takové
skutečnos� nikde neobjeví oficiálně. Proč vedení města nahrává tomu, že se veřejnost bojí o něčem promluvit, na cokoliv
se zeptat, projevit svůj názor. Z praxe sami víme, jak se na nás obracejí lidé se slovy, která tento stav jasně potvrzují.
Únorová přednáška v Hůrkách to jen dosvědčuje. Nedivíme se tedy, že na ni někdo nechtěl přijít a vzkázal nám raději
Nepřišla jsem, protože jsemměla strach, že se tam budou všichni hádat. anebo Raději nepůjdu, to bude o těch bytech. Jsme
rádi za ty, kteří přišli a řekli nám Udělejte zase něco, ať jdou lidi dohromady. Tři příklady, které mluví za vše.

Spolek pro Hůrky a venkov se distancuje od výroků starosty Jiřího Švece, ostře odmítá pokračování stylu jeho lživé
a vulgární komunikace a očekává od něj už jen jediné – omluvu za jeho výroky a jejich odvolání. Bez sebereflexe není
možné budovat další dialog, protože se �m kladou překážky mezi orgány města i mezi obyvatele.

Jakékoliv útoky na náš spolek, podsouvání cíleně polovičatých soudružských tvrzení v duchu, že to lidi ví, budeme
považovat za pokračující nebezpečnou hru s veřejným míněním, za fenomén, který v návaznos� na některé krizové stavy
v současné společnos�, jako je rozdělení, osamocení, strach a nejistota, přímo a záměrně směřuje k sociální deviaci, za
poškozování neziskového subjektu, který není vůči obecní samosprávě rozhodně v pozici poli�ckého konkurenta, ať je jeho
členem kdokoliv. Všechny tyto projevy budeme důsledně vyvracet, soustavně na ně upozorňovat a komentovat je,
abychom dosáhli nápravy popisovaného stavu věci. Do nesmyslných a demogaogických diskusí nebudeme vstupovat.
Nepodáváme na nikoho s�žnos�, neprojevujeme �m nenávist, jíž necí�me ani k Vám, pane Jiří Šveci, ani k vám, k členům
rady a zastupitelstva města. Z naší strany se snažíme o zlepšení mezilidských vztahů, jejich vzájemné propojování
a pochopení samotné podstaty fungování občanské společnos�, budované na demokra�ckých základech. Činíme tak po
celou dobu trvání našeho spolku a nehodláme z této cesty scházet. Budeme rádi, když se k nám připojíte.

Výbor Spolku pro Hůrky a venkov
kolek�vní statutární orgán

Pavla Marešová, v. r.

PhDr. Aleš Fran�šek Plávek, v. r.

Bc. Marie Račáková, v. r.

V Hůrkách dne 12. března 2023
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Ukázka z únorové komunikace

na sociálních sítích,

vyvolané

stručnou otázkou

jedné z diskutujících
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1 • Škola je v rekonstrukci • Na škole za�m proběhly dílčí opravy, což je dobře a nikdo to
nezpochybňuje. Předání loňského díla mělo proběhnout nejpozději do 31. října 2022,
rekonstrukce byla plánována až na letošní rok. Š�tek s oznámením o stavebních pracích se na
škole objevil až 16. února 2023, tedy v době, kdy se v objektu žádné rekonstrukce provádět
nesmějí kvůli probíhajícímu památkovému řízení. Zkrátka je to hra s časem a s výrazy, které
umějí rezonovat.

2 • Nevyhovující zábradlí • Historické secesní zábradlí je původní, slouží od roku 1905, v současném stavu se nachází dobrých 20 let, žáci a učitelé se
jej nepřidržují padesát let a nikdo se o něj nikdy nezajímal. Tak je zvláštní, že je nevyhovující najednou až nyní. Čímž paradoxně netvrdíme, že
nevyhovující není.Město ho ovšem mohlo opravit už dávno. Mělo na to půl stole�.

3 • Topení v kamnech ohrožuje budovu • Tedy i vytápěním při volbách. Nikdo nikomu v Hůrkách oficiálně neoznámil, zda a kde se smí či nesmí zatopit.
Kamna v bývalé knihovně se používají tak dvakrát do roka, aby se v zimě dalo sedět při schůzích osadního výboru nebo spolku. Naposledy se do kamen
topilo při lednové schůzi osadního výboru, který o žádném omezení vytápění nevěděl. Nejsou-li v pořádku revize komínů a topidel, nemůže za to ani
osadní výbor ani spolek. Psal jste o konzumaci alkoholu, který byl uzavřen v neporušené láhvi. My slyšeli o vánočním večírku s následnou potyčkou.
O chování na veřejných schůzích, avantýrách v kině. O pronásledování roznašečů Vám nepohodlných �skovin. O nehorázných útocích na vybrané
občany, bohužel i ženy, za nimiž neváháte jet až domů a tam je slovně inzultovat. Je nám to trapné, o čem všem je slyšet.

4 • Spolek podal podnět na ministerstvo poté, co si počkal až zastupitelstvo schválí další rekonstrukci • Není to pravda. Podání podnětu byla
občanská inicia�va, nebyla to inicia�va Spolku pro Hůrky a venkov a členové spolku na podnětu netvořili většinu. Fakt, že je někdo někde členem navíc
nezavdává domněnce, že za jeho počínání může jiná strana. Pak by za lži starosty města Lišov mohlo automa�cky také Zastupitelstvo Jihočeského
kraje, jehož je členem. Pravda to není ani z časového hlediska. Podnět byl podán ještě před konáním schůze zastupitelstva města. Pak Váš argument
pozbývá smyslu, pane Jiří Šveci, leda že by zastupitelstvo čekalo na to, až bude podnět podán, aby mohlo školu zachraňovat. Mimochodem, podání
zmíněného podnětu umožňuje každému občanu zákon a není to žádné jednání za zády. Je to pocta pro danou nemovitost, do níž dál mohou plynout
finanční prostředky i na mnohamilionové rekonstrukce, a to i ve velmi dlouhodobém horizontu. Dokonce na ni vlastník může čerpat další finanční
prostředky z dotačních �tulů. Musí to ale ch�t. Pokud se vlastník zhlédne v dotačních �tulech na něco úplně jiného, tak to samozřejmě nechce.
Třeba na sociální byty nebo kdo ví na co ještě.

5 • Město Lišov má snahu tuto budovu zachránit • Zvláštní zjištění, asi jako dolnoslověnickou faru a trojmos�. Zůstává s podivem, proč podnět na
prohlášení za kulturní nemovitou památku nepodalo samo město Lišov, když chce školu zachraňovat a má společné cíle s památkáři (a proč je pro
tento případ potřeba právní pomoc). Mohl jste ho vlastně podat sám. Škoda, že o těch cílech nikdo neví. Panuje-li na všech stranách taková shoda,
pak zůstává s podivem, proč radaměsta v lednu 2023 schválila nákladné poradenství čtyř právníků právě v souvislos� s hůreckou školou, když bohulibé
cíle a všeobecnou shodu vlastně nikdo nerozporuje. Kolik by takový připravovaný monstrproces, mohl město stát? Nebylo by lepší investovat
namísto do právníků do budovy školy? Nebo úplně někam jinam?

6 • Škola je prázdná a nevyužívaná budova • Budova není prázdná ani nevyužívaná, naopak můžeme doložit její využitelnost. Od roku 2015 jí prošlo
několik stovek účastníků našich akcí. Na podporu funkce a poslání školy přispívalo v předchozích letech i město Lišov, což náš spolek také navenek
komunikuje v dobré víře, že to bylo ku prospěchu všech. Není problém to doložit. I z toho důvodu jsme pro� smysluplné rekonstrukci nikdy nebyli
a nevystupovali. Navíc bylo město seznámeno několikrát s naší koncepcí a záměry, odpovídajícími spolkovému využi� školních budov i jinde.
Naposledy v listopadu 2022 v žádos� o zapůjčení prostor, na níž jsme dostali zamítavou odpověď až letos v lednu. Prý kvůli památkovému řízení.
Jenomže to v listopadu ani v prosinci ještě neprobíhalo. Ono je lepší odpověď pozdržet do doby, než se nějaký argument připlete do cesty. Zákonná
lhůta třice� dnů přece počká.

7 • Při volbách na budovu dohlíželi pracovníci města Lišov • Možná ano, ale neví se kde. Pracovníci města při volbách na budovu nedohlíželi a samo
nevyhovující zábradlí ohrožovalo svým volným přístupem každého příchozího voliče. I dě�, které je doprovázely.Možná však hlídači zůstali skry� (ale
nemáme jim to za zlé).

Vážení spoluobčané a členové
Rady města Lišov,

Zastupitelstva města Lišov ...

... jak se vám líbí
vyjadřování starosty
města Jiřího Švece
na facebookovém

profilu Spolku
pro Hůrky a venkov?

K několika z nich jsme
napsali komentář.
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8 • Do budovy jsou plánovány mnohamilionové inves�ce • Nyní se to hodí, tak se škola konečně dočkala. Co jsou však ty mnohamiliónové inves�ce
do budovy a odkud se najednou vezmou? Jaký je účel jejich vynaložení? Kde jsou v zápisech ze schůzí zastupitelstva nebo v rozpočtu města? Proza�m
je přímo ke školní budově v Hůrkách známá jediná plánovaná částka 500 000 Kč, schválená zastupitelstvem na rekonstrukci. Ale co to přesně
znamená, to se opět neví. Prý na projekt. Prý na byty. Prý na krásnou školu. Když on každý říká pořád něco jiného!

9 • Nezveme Vás ani zástupce města • Jeden z Vašich stěžejních a osvědčených pilířů, na němž už léta dokážete vystavět cokoliv. Již v roce 2015 jsme
Vás, pane starosto Jiří Šveci, zvali na oslavu výročí 110 let školy, sjela se to�ž do Hůrek spousta bývalých žáků, pamětníků a přátel vesnice, navš�vila
nás poslední zdejší paní učitelka, a tak jsme předpokládali, že to budete pokládat za čest. Nestálo Vám to ani za to, abyste se omluvil. Zvali jsme Vás
na výstavu starých fotografií v roce 2016. To jste přijel a hřímal, že ve škole město zřídí toalety jen v případě, že tam budou bytové jednotky. Tak z toho
byli všichni přítomní překvapeni, protože toalety by nebyly pro ně. V roce 2019 jsme Vás zvali osobně dvakrát na první obnovené posvícení,
uspořádané po opravě hůrecké kaple. A přijel jste, pane starosto, reprezentovat město Lišov. Bohužel jste při té reprezentaci nějak zapomněl na slušné
chování a musel být v průběhumše, celebrované generálním vikářem, díky své vulgaritě u vchodových dveří vykázán na bezpečné místo. I přesto jsme
Vás přemluvili k podpisu do knihy hostů. Ale na to se raději zapomíná. Možná se necháte zastupovat a jak jste v Hůrkách nebyl, protože Vás nikdo
nepozval, tak se za Vás do té knihy podepsal úplně někdo jiný. Příště si dvojníka lépe prohlédneme. Letos jsme Vás i zástupce města zvali dvakrát na
přednášku o hůrecké škole a ing. Pfeffermannovi. Nepřijel jste, abychom použili Vaše oblíbené face to face, Vy ani legendární dvojník a ani jeden
z vás se neomluvil. Asi o škole víte úplně všechno. A o pozváních do Hůrek raději vůbec nic.

10 • Nepozvali jsme faráře • Další osvědčený a přízemní hit. Se správcem lišovské farnos� žádný problém nemáme. Mše v Hůrkách slouží a nevidíme
to jako přítěž. Pokud projeví zájem o celebrování mše jeho nadřízený, třeba generální vikář, případně někdo jiný, domluvíme se na tom společně.
Zveme ho i na náš malý trh k ochutnávce. To přece není žádný hřích.

11 • Někdo z našich členů moderuje diskusi • Není to pravda. Nikdo z našich členů žádnou diskusi nikde nemoderuje. Náš spolek má dost
samostatných a chytrých lidí, kteří umějí spolupracovat i jednat samostatně, což u Vás vzbuzuje bludné představy, jimiž ohlupujete masy. Vy
spolupracovat to�ž neumíte, protože jste záměrně na všechno sám, i když to tak nevypadá. Pak to ale stojí nás všechny peníze, třeba za právníky. A do
toho, jak vystupujeme v naší komunikaci na veřejnost Vám opravdu není vůbec nic. Všichni bychom se ale měli zamyslet nad �m, kdo moderuje
oficiální výstupy města Lišov. My to nejsme. Uvádíme pouze pravdu a máme třeba i svého PR specialistu.

12 • Uvádíte, že někteří z našich členů nejsou úspěšní • To je velmi rela�vní. Podle čeho tak soudíte? Že někdo neuspěl v komunálních volbách?
Z toho se určitě nikdo nehrou�. Je to na zamyšlení. Vy jste již dříve neuspěl ve volbách do poslanecké sněmovny, neudržel si místo v Radě Jihočeského
kraje ani ve vyšších postech regionálního domovského hnu� STAN, naposledy zrovna před pár dny, výrazně si pohoršil také v krajských i komunálních
volbách. To je asi víc a evidentně se z toho hrou�te. Díky uměle vydržovanému dvouobvodovému volebnímu systémuměsta Lišov se do zastupitelstva
a do rady bohužel dostávají kandidá� i s nízkým počtem hlasů. Nejsou slyšet ani vidět, nevyjadřují své názory, tak jsou úspěšní, což se Vám hodí. A Vy
s pouhými 181 hlasy děláte starostu městu, které má přes čtyři �síce obyvatel. A vlastně v něm ani nebydlíte.

13 • Spolek může za všechno špatné ve Slověnicích • Ohraná písnička, stejně jako s pozvánkami. Dokážete to? Spolek pro Hůrky a venkov se v ničem
neangažoval, se situací ve Slověnicích jste naložil po svém. A hlavně, šlo tu určitě o bezpečnost občanů … nebo o jiné zájmy? Řešení, která navrhovaly
jiné strany jste záměrně nikde nekomunikoval, zastupitelům nebyly dodány potřebné podklady k jednání mimořádné schůze. Rozeštváváte, protože
Vám to vyhovuje. Svou jedinečnost jste zvěčnil ve farním zbořeniš�. Utonu� v drahé právní pomoci. Lidi to ví, soudruhu!

14 • Podle Vás někteří naši členové skrývají soukromé zájmy • Mimochodem, už ve školce se učíme oslovovat lidi kolem sebe pan a paní, tak to
zkuste také. Je to slušné. Pokud by došlo k prolínání soukromých zájmů se zájmy spolku, pak je to na s�žnost. Máte-li takové podezření, poradíme
Vám, stejně jako výše, obraťte se na příslušný krajský soud. Neučiníte-li tak, jde opět o pouhé manipula�vní tvrzení a poškození našeho dobrého
jména. Zájmy spolku neprolínáme se zájmy soukromými, a tudíž je ani neskrýváme. Rozhodně nejsou hloupé, protože hloupí nejsme ani my.
Dokazujeme to konáním veřejných akcí, na něž přijdou lidé, kteří by jinak nepřišli, a spoluprací s významnými partnery, kteří by s námi jinak
nespolupracovali. Díky tomu, že financování si z většiny musíme zajišťovat sami, tak vlastně nemáme co skrývat. Při žádostech o dotace záměry
zveřejňujeme také, ale nikdo z vedení města se na detaily, koncepci a udržitelnost nikdy neptal. Vy sám se nám, a potažmo i všem našim
spoluobčanům, snažíte upírat finanční prostředky, protože chcete, abychom své zájmy skrývali a nebyli vidět. My se skrývat nebudeme. Pokud by však
lidé uvěřili Vašim lžím, tak nebudeme udržovat tradice, organizovat poutě, posvícení, přednášky, divadla pro dě�, ale ani jiné ak�vity, a opět
upadneme do šedi nicoty. Potom už opravdu nebudeme. Vy potřebujete lidi, abyste je mohl rozdělovat. My potřebujeme lidi, abychom je mohli
spojovat. Ale netvrdíme, tak jako Vy, že to lidi ví. To necháváme na nich.

Pane starosto Jiří Šveci, tak co tam máte dál? S nesmysly se nesmíříme. Rozdělovat se nenecháme!
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Radaměsta Lišov, schůze č. 81, dne 7. dubna 2021 • Rozhodla o vypsání
poptávky č. 13/2021 na veřejnou zakázku malého rozsahu na akci
„Oprava střechy na budově bývalé školy v Hůrkách“. • Jmenuje komisi
pro otevírání obálek a hodnocení nabídek na veřejnou zakázku malého
rozsahu na tutéž akci.

Rada města Lišov, schůze č. 82, dne 28. dubna 2021 • Schvaluje předložený text smlouvy o dílo mezi městem Lišov, jako
objednatelem, a firmou PRADAST, spol. s r. o., České Budějovice, jako dodavatelem, na veřejnou zakázku malého rozsahu,
na opravu střechy na školní budově v Hůrkách. • Rozhodla, že nejvýhodnější nabídkou na veřejnou zakázkumalého rozsahu
na tuto akci je nabídka firmy PRADAST s nabídkovou cenou 567 330,28 Kč, včetně DPH, a rozhodla o přidělení zakázky této
firmě. • Pověřuje starostu města podpisem smlouvy o dílo mezi městem Lišov a firmou PRADAST na tuto veřejnou zakázku.

Rada města Lišov, schůze č. 85, dne 9. června 2021 • Schvaluje předložený text příkazní smlouvy mezi městem Lišov, jako
příkazcem, a panem Ing. Petrem Jiráčkem, Polní 947/2, 373 72 Lišov, jako příkazníkem, na zajištění výkonu činnos�
technického dozoru investora při realizaci akce „Oprava střechy na budově bývalé školy v Hůrkách“. • Pověřuje starostu
města podpisem příkazní smlouvy mezi městem Lišov a Ing. Petrem Jiráčkem na zajištění výkonu činnos� technického
dozoru investora při realizaci této akce.

Rada města Lišov, schůze č. 92, dne 18. srpna 2021 • Schvaluje předložený text dodatku č. 1 smlouvy o dílo mezi městem
Lišov, jako objednatelem, a společnos� PRADAST, jako zhotovitelem, na akci „Oprava střechy na budově bývalé školy
v Hůrkách“. • Pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku č. 1 smlouvy o dílo.

Rada města Lišov, schůze č. 120, dne 11. května 2022 • Odkládá poptávku opravy fasády bývalé školy v Hůrkách.

Rada města Lišov, schůze č. 121, dne 1. června 2022 • Rada města rozhodla o vypsání zakázky malého rozsahu na akci
„Oprava fasády bývalé školy Hůrky čp. 71 – I.etapa“ a zároveň ve stejný den doporučuje zastupitelstvu města projednat
a schválit. Ve stejný den jmenuje komisi pro otevírání obálek a hodnocení nabídek na veřejnou zakázku malého rozsahu.

Rada města Lišov, schůze č.122, dne 15. června 2022 • Rada města schvaluje předložený text smlouvy o dílo s firmou
KOMI- CB jako nejvýhodnější a schvaluje předložený text příkazní smlouvy mezi městem a panem Jiráčkem. Ve stejný den
rada města rozhodla o přidělení zakázky této firmě a pověřuje starostu města podpisem smlouvy o dílo i příkazní smlouvy.

• 27. června 2022 uzavřena smlouva o dílo s firmou KOMI-CB na předání a převze� 12. září 2022
(1 270 411,74 Kč s DPH)

Rada města Lišov, schůze č. 127, dne 24. srpna 2022 • Rada schvaluje předložený text dodatku č. 1, mezi firmou KOMI-CB
a městem. Doporučuje zastupitelstvu rozpočtové opatření č. 15/22 (odvlhčení budovy, dodávka a montáž sep�ku dle
návrhu) a zároveň ve stejný den pověřuje starostu podpisem dodatku č. 1 smlouvy o dílo (prodloužení předání a převze�
stavby nejpozději do 31. října 2022).

• 26. srpna 2022 podepsaný dodatek smlouvy č. 1 s firmou KOMI-CB o prodloužení stavby nejpozději
do 31. října 2022

Rada města Lišov, schůze č. 132, dne 12. října 2022 • Rada schvaluje předložený text dodatku č. 2 smlouvy o dílo
o navýšení 590 144 Kč, vč. DPH (tříkomorový sep�k a retenční nádrž) a zároveň pověřuje starostu podpisem s KOMI-CB.

• 20. října 2022 byl uzavřen dodatek č. 2 smlouvy o dílo o navýšení (tříkomorový sep�k a retenční nádrž)

Lišovský zpravodaj • 6/2021, s. 8, Oprava střechy bývalé školy v Hůrkách (oprava fasády, oken a dveří v plánu na rok 2022)
• 4/2022, s. 9, Oprava fasády na budově bývalé školy v Hůrkách (oprava fasády, oken a dveří v plánu v příš�ch letech).
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Kde se jednalo a psalo

o školní budově v Hůrkách

v letech 2021–2022


